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Dot,: odpowiedzi no złożoną interpelacię

Szanowny Panie Radny,

W odpowiedzi na ztożoną interpelację w sprawie podjęcia stosownych
czynności, mających na celu wykonanie || etapu oświetlenia ulicznego
u[. Stadnickich uprzejmie informuję, że po przeprowadzonej wizji w terenie
i wstępnych uzgodnieniach z Zakładem Energetycznym TAURoN postawiony zostat
wymóg opracowania dokumentacji projektowej oraz uzyskania pozwolenia na
budowę. Jednocześnie wymagane jest uzyskanie zgód wszystkich wtaścicieli dziatek
przytegtych do planowanej budowy.

W związku z powyższymi wymogami, zgtoszone do realizacji oświetlenie nie
jest aktualnie możliwe do wykonania, a zgtoszony wniosek ujęty zostanie
w propozycjach budżetowych na lata następne.

Z poważaniem

Otrzvmuia:
Egz, Nr 'l - Adresat
Egz. Nr 2 - Przewodniczący Rady Miasta
Egz. Nr 3 - Wydziat Komunikacji Spotecznej i Kuttury /rejestr/


